
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 8. februar 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

410 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 410:  

”Hvad er ministerens kommentar til, at ’Knap hver femte demensramte fik fortsat kri-

tiseret medicin trods fire års arbejde mod en halvering i 2025’ jf. jyllands-posten.dk 

7/2-22, på trods af, at der i 2016 var indgået en aftale om at nedbringe forbruget af 

antipsykotisk medicin?” 

 

Svar: 

Der er til brug for besvarelsen af spørgsmålet behov for at indhente supplerende bi-

drag fra Styrelsen for Patientsikkerhed. Spørgsmålet forventes endeligt besvaret me-

dio maj. 
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